



通告編號：21-22/079Ac

敬啟者：

學期結束各項校務事宜

(一) 試後安排

期終試完結後，學校安排課堂及課外活動來豐富同學的學習經歷，同學必須依時出席，詳情如下：

日期	班別	時間	活動安排 / 備註
26/7 (二)	中一		無須回校上課
27/7 (三)	中一	0830-1130	電影欣賞
28/7 (四)	中一		無須回校上課
29/7 (五)	1A, 1B	0900-1000	講座 (聲線保護)
		1015-1145	夏威夷小結他工作坊
		1200-1245	核對成績表底冊、清潔課室
	1C, 1D	0830-1000	夏威夷小結他工作坊
		1015-1115	講座 (聲線保護)
		1130-1215	核對成績表底冊、清潔課室
01/8 (一)	中一	0830-0945	SU 得勝盃
		1000-1100	培育組級集會
02/8 (二)	中一		無須回校上課(中一入學前香港學科測驗)
03/8 (三)	中一		無須回校上課
04/8 (四)	中一	0845-1000	中學巡迴劇場 <Zoom 上情緣 >
		1030-1130	沙畫藝術介紹
05/8 (五)	中一	0930-1215	散學禮及辦理註冊手續

註：每天回校前，同學必須完成快速抗原測試，測試應在早上進行，並透過 eClass Apps 的「健康申報」功能呈報測試結果。結果為陰性，才能回校參與活動。學校會在當天活動時間前提早 30 分鐘開啟正門，讓同學進入校園。

(二) 繳費須知 (費用將於 2022-23 學年收取)

級別	費用	備註
中一升中二	\$87.5	註冊費包括學生會費(\$50) 及 簿費(\$37.5)
中二升中三		
中三升中四	\$387.5	註冊費包括學生會費(\$50)、簿費(\$37.5) 及 全年堂費(\$300)
中四升中五		

(三) 校服訂購

校服公司將於以下日期及時間到校為同學訂購校服 (校服訂購表可到校務處索取) , 有需要者需帶備現金一百元正回校訂購。已訂購校服的同學, 須於 8 月 12 日(星期五) 上午九時至下午一時回校領取校服 (如遇上八號風球或紅、黑色暴雨警告, 派發校服日期將順延一天)。

日期	時間	地點
7 月 28 日 (星期四)	09:00 – 12:30 14:00 – 16:00	G07 室
7 月 29 日 (星期五)		AG02 室

同學亦可按照規定式樣親往校服公司購買。(排名不分先後)

<u>華灃制服校服公司</u>		
地址：沙田瀝源邨福海樓 S10 號舖 (沙田店)		電話：3618 4571
九龍長沙灣道 40 號地舖 (太子店)		電話：2749 9932
營業時間：(勞工假期休息)		
1 月至 6 月	星期一至星期六	10:30 至 13:30; 14:30 至 18:30
7 月至 12 月	星期一至星期日	10:30 至 13:30; 14:30 至 18:30
<u>豐昌順校服專門店</u>		
地址：沙田禾輦邨禾輦商場 3 樓 319 號舖 (沙田門市)		電話：2684 1387
馬鞍山恆安邨恆安商場 2 樓 220 號舖 (馬鞍山門市)		電話：3549 6799
營業時間：(公眾假期休息)		
1 月至 6 月	星期一至星期六	10:30 至 18:30
7 月至 12 月	星期一至星期日	10:30 至 18:30

#### (四) 訂購新書

各級同學稍後將收到書單及付款單。如需在聯合新零售(香港)有限公司訂購課本，請於8月8日或之前透過網上預訂及於指定日期(8月23日)到學校領取課本，方可享有校內八八折優惠。

同學亦可自行前往各大書店購買書本。若同學帶同書單自行前往聯合新零售(香港)有限公司購買課本，可獲九五折優惠。

日期	時間	地點	事項	備註
8月23日 (星期二)	09:00 – 12:30 升中二、升中三同學	有蓋操場	聯合新零售 (香港)有限公司	如遇上八號風球或紅、黑色暴雨警告，將安排於8月24日(星期三)派發。
	12:30 – 16:00 升中四、升中五及 升中六同學		商務印書館 派發書本	

#### (五) 散學禮

將於8月5日(星期五)舉行，時間為09:30 – 12:15，同學在當天需帶備文具，在課室領取成績表，辦理註冊手續，並遞交暑期作業答案(自行購買者)與班主任。

#### (六) 惡劣天氣安排

倘若天氣惡劣(如：紅色或黑色暴雨警告、八號或以上風暴警告)，教育局在電台、電視台公佈所有學校停課時，該天上課將會取消。但如果8月5日停課，「散學禮」將改為8月8日(星期一)上午09:30舉行。

#### (七) 暑期活動或補課

暑假期間若需參加校方主辦之暑期活動或補課，將由有關老師個別通知。除老師特別指示外，學生必須穿著整齊校服回校，否則將不獲准參與活動。

#### (八) 公佈來年各級編班結果

日期：8月26日(星期五)

同學可參閱學校 eClass 內聯網之公佈，請勿以電話查詢。

**(九) 開學日注意事項**

日期：9月1日(星期四) 上午 08:00 至 11:30

同學必須穿著整齊夏季校服，並須帶備已完成之暑期作業、家長已簽署之成績表、紙筆或已填妥的學生資助計劃「資格證明書」(如有)。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

2022年7月23日

回條

敬覆者：

本人已知悉學校試後安排、暑期事務、繳費及開學日事宜，並會督促敝子弟依循有關日期完成各事項。

此覆  
天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_學號：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽名：\_\_\_\_\_

2022年7月\_\_\_\_日



Dear Parent(s) / Guardian(s),

Various School Matters towards the end of the School Year

(1) Post-exam activities

After the final examination, our school will arrange the post-exam activities and lessons to enrich students' learning experience. Students must attend on time. The details are as follows:

Date	Class	Time	Activities / Remarks
26/7 (Tue)	S1		No lessons
27/7 (Wed)	S1	0830-1130	Movie Appreciation
28/7 (Thu)	S1		No lessons
29/7 (Fri)	1A, 1B	0900-1000	Talk (Voice Protection)
		1015-1145	Ukulele Workshop
		1200-1245	Checking the draft of student report cards and cleaning the classroom
	1C, 1D	0830-1000	Ukulele Workshop
		1015-1115	Talk (Voice Protection)
		1130-1215	Checking the draft of student report cards and cleaning the classroom
01/8 (Mon)	S1	0830-0945	SU activities
		1000-1100	Pastoral Care Assembly
02/8 (Tue)	S1		No lessons (Pre-S1 Attainment Test)
03/8 (Wed)	S1		No lessons
04/8 (Thu)	S1	0845-1000	Theatre in Education Tour for Secondary Schools <Zoom 上情緣>
		1030-1130	Introduction to Sand Painting Art
05/8 (Fri)	S1	0930-1215	Closing ceremony and registration

- All students must complete a rapid antigen test before returning to school every day. The test should be carried out every morning, and students can only return to class after obtaining a negative result. The test results must be uploaded to the "Health

Declaration" function of the eClass Apps before returning to school every day. The school will open the main gate 30 minutes before the activity time of the day to allow students to enter the campus.

**(2) Payment of fees** (to be collected in the academic year 2022-23)

Form	Fee	Remarks
S1 to S2	\$87.5	Registration fee includes SU fee (\$50) and exercise books (\$37.5)
S2 to S3		
S3 to S4	\$387.5	Registration fee includes SU fee (\$50) and exercise books (\$37.5) + whole-year tuition fee (\$300)
S4 to S5		
S5 to S6		

**(3) Purchasing new school uniforms**

The school uniform companies will come to the school according to the time slots and dates shown below **(the uniform order forms can be obtained from the General Office)**. Please bring **\$100 cash** as deposits. Students who have made an order should be back between 9 a.m. and 1 p.m. on August 12 (Fri) to pick up the orders (in case of Typhoon signal no. 8, red or black rainstorm warning, uniform collection will take place on the following day).

Date	Time	Location
July 28 (Thu)	09:00 – 12:30	G07
July 29 (Fri)	14:00 – 16:00	AG02

Students can also purchase the uniforms from the companies directly. (Names not listed in any particular order)

<u>Wa Fung Uniform Company</u>		
Address: No.S10, Fook Hoi House, Lek Yuen Estate, Shatin, N.T.		Phone: 3618 4571
No.40 Cheung Sha Wan Road, Sham Shui Po, Kowloon		Phone: 2749 9932
Opening hours: (Closed on statutory holidays)		
January – June	Mon – Sat	10:30 – 13:30; 14:30 – 18:30
July – December	Mon – Sun	10:30 – 13:30; 14:30 – 18:30
<u>Fung Cheong Shun Limited</u>		
Address: Shop 319, 3/F, Wo Che Plaza, Wo Che Estate, Shatin		Phone: 2684 1387
Shop 220, 2/F, Heng On Commercial Centre, Heng On Estate, Ma On Shan		Phone: 3549 6799
Opening hours: (Closed on public holidays)		
January – June	Mon – Sat	10:30 – 18:30
July – December	Mon – Sun	10:30 – 18:30

**(4) Purchasing new textbooks**

Students will soon receive the new booklist and an invoice of payment. If you wish to purchase the new textbooks through SUP Retail (Hong Kong) Limited, please make your online order on or before August 8 AND collect the textbooks at school on the designated date (August 23) in order to receive the 12% off discount. Students can also go to any bookshop to purchase the textbooks. 5% off discount is offered to walk-in purchases at SUP Retail (Hong Kong) Limited.

Date	Time	Location	Event	Remarks
August 23 (Tue)	09:00 – 12:30 For students being promoted to S2 and S3	Covered playground	SUP Retail (Hong Kong) Limited	In case of typhoon signal no. 8, red or black rainstorm warning, book distribution will take place on August 24 (Wed) instead
	12:30 – 16:00 For students being promoted to S4, S5 and S6		The Commercial Press will come and distribute textbooks	

**(5) Closing ceremony**

It will take place between 09:30 and 12:15 on August 5 (Fri). Students should bring their stationery on that day, get their Report Cards and finish the registration. Students who buy their own summer holiday assignments should give the answers to their class teacher.

**(6) Arrangements in case of adverse weather conditions**

In case of bad weather such as Typhoon Signal No. 8, Red or Black Rainstorm Warning on August 5, and the EDB announces the suspension of school on TV and the radio, there will be no school. The closing ceremony will be postponed to 9:30 a.m. on August 8 (Mon).

**(7) Summer activities and supplementary lessons**

Students taking summer activities and supplementary lessons organized by the school will be informed by relevant teachers. Unless otherwise instructed, all students should wear proper school uniform or they will not be allowed access.

**(8) The release of class allocations for the coming year**

Date: August 26 (Fri)

Details will be released on the school eClass intranet. Please do not call the General Office.



**(9) School opening**

Date: September 1 (Thu) Time: 8 a.m. – 11:30 a.m.

All students should wear proper summer school uniform.

Students should also bring their completed summer holiday assignments, signed Report Cards, stationery and the completed Eligibility Certificate for Financial Assistance (if applicable).

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

REPLY SLIP

Ref: 21-22 /079Ae

\_\_\_\_\_, 2022

I fully understand the content of this school notice and will help my child to complete all matters.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_